
Stichting “de Groene Koepel”         Vught, 31-3-2025 
Betreft: nieuwbouw school de Molenven 
Aan de leden van de raad van de gemeente Vught 

Geachte raadsleden, 

De “groene” gemeente Vught is van zins om een uniek stuk natuur op te offeren voor het 
bouwen van een nieuwe school. Er is besloten de locatie Loonsebaan/Kennedylaan verder te 
onderzoeken en de architect is al gevraagd locatieplannen te maken, terwijl het onderzoek 
naar oa flora en fauna nog niet is afgerond.  
Inmiddels is het eea uitgekristalliseerd en denkt men aan 2 mogelijke opties op het bedoelde 
terrein. In beide gevallen zullen er veel oude bomen moeten worden gekapt en in het geval 
van de meest gewenste optie betekent dit meer dan 100 dikke bomen! Het bosperceel aan 
de loonsebaan zal dan zo goed als geheel moeten verdwijnen. Dit is voor de Stichting “ de 
Groene Koepel” onacceptabel en we zullen er alles aan doen om dit tegen te houden. 
Dit alles, omdat uitbreiding op de bestaande locatie niet mogelijk zou zijn. Dit wordt door 
ons en anderen in de wijk ernstig betwist.  
Men is al jaren bezig met onderzoek voor uitbreiding van het Kwartier. Verschillende 
bureau’s hebben plannen uitgewerkt. Doordat de schoolleiding enkele jaren geleden plots 
heeft besloten de 2 scholen van “het Kwartier” te ontvlechten is het er allemaal niet 
makkelijker op geworden. Dit betekende dat er een nieuwe school los van de bestaande 
moest worden gebouwd. De argumentatie voor deze stap is dat men een “eigen identiteit” 
wil. 
Vanaf het begin heeft men het oog laten vallen op de locatie Kennedylaan. Duidelijk was in 
alle presentaties dat de schoolleiding, samen met B en W, hiervoor ging. 
Alle inbreng door derden werd niet gehoord. 
Dit betekent dat een uniek stuk natuur dreigt te worden opgeofferd. Vught presenteert zich 
als gemeente die bomen heel belangrijk vindt. De voorgestelde oplossing op deze locatie zal 
betekenen dat er een groot aantal oude bomen zal worden gekapt. Dit,terwijl bij bouw op 
de bestaande locatie slechts enkele dunne, jonge bomen zullen moeten worden opgeofferd. 
Hiernaast is het natuurlijk vanzelfsprekend dat deze oplossing veel duurder is dan een 
slimme oplossing op de bestaande locatie. En wat te denken van de verkeersproblematiek 
die dit allemaal met zich meebrengt. 
Samenvattend is het een onacceptabele ontwikkeling, waarbij wordt gekozen voor een 
oplossing die alleen maar problemen met zich meebrengt: 
-Verloren gaan van een gezichtsbepalend oud stuk groen
-Ontstaan van een extra verkeersprobleem
-Moeilijke transfers over smalle trottoirs van leerlingen naar de gymzaal op de bestaande
locatie
-Extra kosten voor de gemeenschap

Binnenkort wordt u gevraagd besluiten te nemen tav de definitieve keuze en het 
beschikbaar stellen van geld. Wij als stichting “de Groene Koepel” roepen u op geen 
overhaaste besluiten te nemen en goed op u te laten inwerken wat het betekent als er voor 
de beoogde locatie wordt gekozen. 
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